
Kære Sven 

Samkas vil gerne indbyde dig,  vibeke og evt. En fra teknisk forvaltning, til et møde omkring 
fremtiden i Kastrup Lystbådehavn. Mødet vil blive afholdt i KMY´s lokaler i lystbådehavnen. 
 

Vi I samkas har en række spørgsmål, som vi godt vil have diskuteret igennem med 
kommunen. 
 

1.      Vi er nervøse for slæbestedet. Efter at man nu kan trække billetter i en automat ved 
havnekontoret til bommen på slæbestedet, er det muligt for alle at komme i vandet i 
havnen uanset deres forsikring. Med andre ord, så er der ikke længere krav om, at have 
en ansvarsforsikring for at sejle i havnen. Er det muligt at rykke det nuværende 
slæbested til det allerede eksisterende foran kajakklubben. Således vil de sejlere som 
benytter slæbestedet ikke komme ind i havnebassinet. 

 

2.      Er vinterpladserne på havnemolen en permanent løsning. Eller er man ved at finde               
alternativer til etablering af vinterpladser andre steder i havnen. 

 

3.      Hvorledes går det med fredningssagen omkring etablering af vinterpladser i 
forlængelse af den allerede eksisterende nr 6. J.v.f. mødet hos kommunen mellem 
Samkas og kommunen Maj 2011 var det en aftale at vinterplads 1 skulle nedlægges og 
genetableres i forlængelse af vinterplads 6. 

 

4.      Hvorledes ser økonomien ud for havnen p.t. Vi har jo set i mange havne en kraftig 
nedgang i overnattende gæstebåde. Gælder det også vores havn. 

 


